
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 25 

  

Dato: 10.05.2022    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 13.00  

Til stede:   

Jonna Nørby (JN), Glennie Krøyer (GK), Dorte Ansberg (DA), Lene Vilsholm (LV) Birgitte Ørum 

(BØ),  

Susanne Bygbjerg , følgegruppe 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Har skrevet til BØ om uhensigtsmæssig opførsel og parkering fra HPs naboer mod 

nord. BØ vil først tage det op efter endt generalforsamling i OG. 

b) Dorte 

- Ekstra bænk? Glennie oplyste, at den endnu ikke var bevilget, og da bestyrelsen 

ikke har overblik over økonomien kommer der nok ikke en bevilling lige nu. 

- Beboeren i rækkehus nr. 1 har nu igen slæbt haveaffald gennem ribeshækken og 

ned til sin parkerede bil på vores parkeringsplads. 

c) Birgitte 

d) Lene. 

e) Jonna 

- Torben vil sørge for at vibrere plads og petanquebanen med pladevibratoren. I 

øvrigt er petanquebanen lavet rigtigt efter anvisning. 

f) Susanne. 

- Havde gået en tur i naturarealet og kunne konstatere, at flere af træerne der blev 

hentet hos Kirsten og Ole vokser fint.  

5. Evaluering af arbejdsdag den 30. april 2022 

Det viste sig at være et mere tidskrævende opgave at luge og ordne bede og plads end 

først antaget hvorfor følgende arbejdsopgaver ikke blev nået: 

Arealet ved petanquebanen: 

1. Lægge sten langs kanten mellem grus og jord. BØ gør det færdigt 

2. Rydde op bag affaldsskuret ved vendepladsen. Der er efterfølgende ryddet 

op. De røde sten vil blive lagt på et tidspunkt, så grus og jord herefter kan blive lagt 

bag ved skuret. 



3. Parasoller og grill sættes op. Parasoller er efterfølgende opsat. Der arbejdes 

på et stativ til grillen. 

4. Gøde bede. Er efterfølgende gjort 

5. Lægge løg i græsset ved nr. 12. Venter til efteråret. 

6. Checke siveslanger 

7. Fjeldribs gennemgås for større rodukrudt. Dorte meldte sig sammen med én 

eller flere andre. 

8. Rødtjørnen ved fælleshuset er gået ud. Det observeres om en anden skal 

plantes. Er der stadig mosegrise? 

9. Fjerne ukrudt på stier og fortove. Glennie kontakter Jimmy for at få afklaret om 

hans opgave også er at fjerne ukrudt på vores fortov langs stamvejen. Dorte havde i 

første omgang meldt Jørgen til opgaven. Opgaven står stadig åben. 

 

Næste arbejdsdag bliver den 17. september 2022 

 

6. EVT: 

- Glennie havde fået en henvendelse fra Arne om at anmode Furesø Kommune om 

fældning af de nærmeste høje træer på husene ved nr. 36, 38 og 40, da bygningerne ligger 

betydeligt nærmere skoven end hvad der først var planlagt. Det betyder at træerne skygger 

fra starten af september. Det er IKKE fredsskov på det første lange stykke regnet fra 

Gregersmindestien. 

 

Næste møde:  

Torsdag den 1. september kl. 10.00 

 

Bilag: 

 


